



2017

International Conference on E-learning and Educational Technology

數位學習與教育科技 國際研討會

Call for Papers 徵稿啟事

數位學習源起於遠距教學，推廣至今已逾50年。教育工作者擁有更多元的教學素材搭配適合的教學方法來豐富教學，提升孩子課堂專注力，增添教學的趣味與成效。教育科技之輔助已成為教學上不可或缺之項目，亦為教育界共同關注之議題。

E-learning originated from distance-learning has been promoted for more 50 years until now, and it allow the educators to be able to use more diversified teaching materials to collocate the suitable teaching techniques to enrich the nature of teaching, engage children in class, and increase the fun and outcome of teaching. The education technology aids turn into the indispensable key tools in teaching, and these are the issues interested by all contributors of education.

研討會日期 2017年5月24日 星期三

Time of Conference: Wednesday, 24th May 2017

研討會地點 國立公共資訊圖書館 臺中市南區五權南路100號 國際會議廳二樓

Location of Conference: 2nd floor, International Conference Hall in National Library of Public Information

Address: No.100, Wuquan S. Rd., South Dist., Taichung City 40246, Taiwan

徵稿重要時程

500字摘要投稿截止日期：2017年03月10日（五） 選擇口頭發表 or 海報發表論

500字摘要審查結果通知：2017年03月24日（五）

繳費與論文全文上傳截止：2017年04月07日（五）

Key Submission Schedule:

Deadline of Submission of Manuscripts Abstract within 500 Words: Friday, 10th March 2017 (Taipei Time), you must choose and show the preferred way of publishing (oral presentation or poster presentation). Notification of Reviewing Results for Manuscripts within 500 Words: Friday, 24th March 2017 (Taipei Time) Deadline of Payment & Uploading of Papers in Full-text: Friday, 7th April 2017 (Taipei Time)

研討會徵稿主題

教育創新與運用、數位教學設計與課程研發、科技化課程與教學領導

Topics for Submitted Papers include:

Innovation & Application for Education, E-Teaching Design & Curriculum Research-Development, Curriculum & Instructional Leadership with Technology

聯絡方式

中華資訊與科技教育學會

聯絡人：廖敏蕙小姐

電話：02-8226-5021#1027

E-mail：iceet@cacet.org

相關徵稿辦法及投稿方式請詳閱網站說明

<http://www.cacet.org/web/2017ICEET/index.html>

If you have any related questions, please:

Contact: Anna Liao

Office: Chinese Association for Computer and Educational Technology

Tel: 886-2-8226-5021 ext. 1027

E-mail: iceet@cacet.org

or read the detailed information about the rules and ways of submission on the website as follows, <http://www.cacet.org/web/2017ICEET/index.html>



主辦單位Organizers: 國立公共資訊圖書館
NATIONAL LIBRARY OF PUBLIC INFORMATION

國立臺北教育大學 課程與教學傳播科技研究所
Graduate School of Curriculum and Instructional Communications
Technology, National Taipei University of Education

臺北市立大學 教育學系
Department of Education, University of Taipei

CACET 中華資訊與科技教育學會
Chinese Association for Computer and Educational Technology

承辦單位Executive Organizer: CACET 中華資訊與科技教育學會
Chinese Association for Computer and Educational Technology

協辦單位Co-organizer: 碩陽數位科技有限公司
Shou Yang Digital Technology Co., Ltd.

